
Protokół Nr XCIX/14
z XCIX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 31 lipca  2014 r. 

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  rozpoczęto  o  godz.  16.00  w  sali  konferencyjnej  Centrum  Turystyki  
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 10  radnych. Nieobecni: K. Łucki, A. Pałac, E.Sitarski, M. Żogalska, P. Wityk-
Szumna.  

Ponadto  w  sesji  uczestniczyli  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  Marzena  Dawedowska-Macho,
pracownicy  urzędu  oraz  zaproszeni  goście  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  1  do  niniejszego
protokołu).  

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.

Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodniczący Rady Miejskiej-Krzysztof Marek dokonał otwarcia XCIX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji rady na 15 członków
Rady  uczestniczy  10 radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  Miejska  w  Ścinawie  może
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Następnie przewodniczący przedstawił porządek obrad XCIX sesji Rady Miejskiej:

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XCVII z dnia 30 czerwca 2014 r.
2) Nr XCVIII z dnia 15 lipca 2014r. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Wolne wnioski.
7. Zapytania sołtysów.
8. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
9.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
10.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
11.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
                 

Ad. 3 Ewentualne zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wprowadził  do  porządku  obrad  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  
w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2014 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie  
Nr LXXXVI/280/13 z dnia 30 grudnia 2013 roku., który wpłynął do biura Rady w ustawowym terminie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił nowy porządek obrad:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)   zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2014 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr LXXXVI/280/13 z dnia 30 grudnia 2013 roku.
5. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
1) Nr XCVII z dnia 30 czerwca 2014 r.
2) Nr XCVIII z dnia 15 lipca 2014r. 



6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski.
8. Zapytania sołtysów.
9. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
10.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.
11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwa  ł   w sprawie:   
4.1)  zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2014 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr LXXXVI/280/13 z dnia 30 grudnia 2013 roku.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

Komisja  Budżet,  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt
uchwały. 

Godz. 16.05 na salę weszła radna P. Wityk-Szumna.

Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Brak pytań. Dyskusję zamknięto.  
  
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami „za”, „przeciw”- 0, „wstrzymało się” - 0) podjęła uchwałę w sprawie zmian w
budżecie Miasta i  Gminy Ścinawa na 2014 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w
Ścinawie Nr LXXXVI/280/13 z dnia 30 grudnia 2013 roku.

Ad.5.   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:  
5.1  Nr XCVII z dnia 30 czerwca 2014 r.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami „za” , „przeciw”-0, „wstrzymało się-” -0) przyjęła protokół  Nr XCVII z dnia 30
czerwca 2014 r.

5. Nr XCVIII z dnia 15 lipca 2014r.
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(10 głosami „za” , „przeciw”-0, „wstrzymało się-” -1) przyjęła protokół  Nr XCVIII z dnia
15 lipca 2014r.

Ad.6. Interpelacje i zapytania radnych.

Radny K. Marek:   Dnia 15 maja 2014r. Wpłynęło do Urzędu pismo Komendanta Powiatowego Policji  w
Lubinie wraz z projektem porozumienia dotyczącego przekazania 10 tys zł z przeznaczeniem na dodatkowe
patrole Policji. Do dnia dzisiejszego porozumienie to nie zostało podpisane-dlaczego? Kiedy i czy w ogóle
ma pan zamiar wykonać uchwałę Rady Miejskiej i przekazać te środki czy też zamierza Pan podobnie jak w
ubiegłym roku nie wykonać jej?
 
Radna R. Kudzia: 
1) Kto jest  autorem artykułu umieszczonego dnia 16 lipca 2014 r. o godz.  12.01 na oficjalnej  stronie
scinawa.pl, tytuł tego artykułu: „ Donos radnej... kampania pełną parą” ? Chciałabym autora z imienia i
nazwiska, kto umieścił ten artykuł i na czyje zlecenie? 
2) Jeszcze pytanie do powyższego artykułu kto przeprowadził wywiad i którego to dnia było z Radnym
Panem Łuckim, Wilgoszem i Szuszkiewiczem? Czy Radni wyrazili zgodę na cytowanie ich słów?  Czy była
autoryzacja? 



Radny M. Szopa:
1) Kto tyle nadrukował i wieszał powyższy artykuł na słupach? Jaki był tego koszt? 
2) Dnia 30.06 na sesji złożyłem wniosek o umieszczenie na stronie internetowej i kurierze gmin wszystkich
15 radnych , którzy przez całą kadencję ile każdy radny, ile razy był obecny na sesjach i na komisjach oraz
dyżurach. Ponawiam moją powyższą prośbę 

Radny J. Szuszkiewicz: Kiedy zostanie założone lustro w Dąbrowie Środkowej?

Ad.7.   Wolne wnioski.  
Radna I.  Chrystyna:  Wniosek o poprawienie nawierzchni  drogi  (zapadająca  się  jezdnia)  koło  załatanej
dziury na ul. Chobieńskiej, która powstała przy ostatnio prowadzonych pracach na powyższej ulicy 

Radny J. Szuszkiewicz: 
1)  Dnia  10.04  składałem wniosek  w sprawie  dokończenia  chodnika  w Turowie.  Do dzisiaj  nie  jest  to
zrobione, jest w coraz gorszym stanie nie można przejść. Czy będzie tam coś robione?  
2) Przy powyższym chodniku jest staw, który należy do Agencji Rynku Rolnego. Prośba o ogrodzenie tego
stawu.  

Radny M. Szopa: Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski, które zadawałem w tym roku a nie
dostałem odpowiedzi. 

Radna P. Wityk-Szumna: Wniosek aby wspomóc finansowo spółdzielnię „ROLNIK” i wyposażyć plac zabaw
dla dzieci. 

Radny M. Szopa: Chciałbym otrzymać na piśmie dokładną datę, kiedy zostaną zakupione boksy na stadion?

Ad.8. Zapytania sołtysów
Brak zapytań sołtysów.

Ad.9   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak uwag.
 
Ad.10.   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do tego punktu. Brak uwag.

Ad.11.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
Odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

Ad.  12.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.  
Brak komunikatów.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz. 16.25 
zamknął obrady XCIX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Justyna Karkosz                                                              Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie                

Krzysztof Marek          


